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OBČINA MIRNA          
Glavna cesta 28, 8233 Mirna  
 
Številka: 032-1/2014 
Datum:   3. 2. 2016 
 
Z  A P I S N I K 
8. redne seje občinskega sveta Občine Mirna, ki je bila v torek, 2. 2. 2016 ob 17.00 uri v sejni sobi Občine Mirna, Glavna 
cesta 28, Mirna. 
 
Prisotne članice in člani občinskega sveta Občine Mirna: Janez Bračko, Igor Kašič, Barica Kraljevski, Zoran Remic, Peter Smole, 
Jožko Tomšič, Jure Novak  
 
Odsotni: Irena Dim, Vojko Strmole 
 
Ostali prisotni: 
Dušan Skerbiš, župan Občine Mirna 
Tanja Šinkovec, direktorica OU Mirna 
Maja Sluga, predsednica NO Občine Mirna 
mag. Valerija Jarm, mag. Štefan Velečič, Lidija Uhan – javni uslužbenci OU 
mag. Rado Nikić (predstavnik podjetja ACER d.o.o.)- k točki 3 
Tea Zakrajšek in Mitja Drčar- k točki 12 
 
predstavniki medijev: 
Živa Zakšek- TV Vaš kanal  
Joži Sinur- Dolenjski list 
Petra Krnc- Lapego 
 
Sejo je vodil župan Dušan Skerbiš, ki je najprej ugotovil, da je prisotnih 7 članic in članov občinskega sveta in da je občinski svet 
sklepčen. Župan je pozval članice in člane občinskega sveta k razpravi o dnevnem redu; predlogov za spremembo dnevnega 
reda ni bilo, zato je župan podal na glasovanje dnevni red, kot je bil posredovan z vabilom: 
 
DNEVNI RED 

1. Pregled in potrditev zapisnika 7. redne seje z dne 08.12.2015 
2. Premoženjske zadeve: 

 Predlog ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Mirna za leto 2016 – 1. sprememba  
 Predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena  

3. Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za prestavitev regionalne ceste R1-215/1162 
Trebnje – Mokronog (obvoznica Mirna) v Občini Mirna in v Občini Šentrupert  

4. Predlog Odloka o spremembah Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja  
»PIC Mirna« – skrajšan postopek 

5. Predlog Odloka o prenehanju veljavnosti Odloka o koncesiji za izvajanje lokalne gospodarske javne službe 
oskrbe s toplotno energijo iz kotlovnice na lesno biomaso - DOLB v Občini Mirna – skrajšan postopek 

6. Predlog Pravilnika o spremembi Pravilnika o sprejemu otrok v vrtec Deteljica – skrajšan postopek 
7. Predlog Sklepa o prerazporeditvi proračunskih sredstev 
8. Predlog letnega programa socialnega in zdravstvenega varstva v Občini Mirna za leto 2016 
9. Predlog letnega programa kulture v Občini Mirna za leto 2016 
10. Predlog letnega programa športa v Občini Mirna za leto 2016 
11. Predlog letnega programa dejavnosti za otroke in mlade v Občini Mirna za leto 2016 
12. Predstavitev osnutka idejne zasnove projekta »Ureditev centra Mirne« 
13. Seznanitev z zapisniki delovnih teles občinskega sveta 
14. Seznanitev z delom Nadzornega odbora: 

 Program dela NO za leto 2016 

 Poročilo o delu NO za leto 2015  
15. Odgovori na vprašanja članic in članov občinskega sveta 
16. Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 
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GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
K 1. točki: 
Pregled in potrditev zapisnika 7. redne seje z dne 08.12.2015 
 
Pripomb na zapisnik in razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji  
 
SKLEP: 
Potrdi se zapisnik 7. redne seje Občinskega sveta Občine Mirna z dne 8. 12. 2015. 
 
GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
K 2.a točki: 
Premoženjske zadeve: 

 Predlog ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Mirna za leto 2016 – 1. sprememba  
 

Župan je k uvodni besedi pozval Tanjo Šinkovec, direktorico OU Mirna, ki je obrazložila priloženo gradivo; pojasnila je vsebino in 
razloge za sprejem Predloga Sklepa.  
Predsednik Odbora za okolje in prostor (v nadaljevanju OOP), Jožko Tomšič je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem 
delovnem telesu. Poudaril je, da se je seji odbora pojavil pomislek o upravičenosti prodaje zemljišča parc. št. 25/162, k.o. 1410-
Mirna, zato je OOP sprejeli SKLEP, kot je razviden iz zapisnika 7. seje OOP z dne 25.01.2016.  
 
Jožko Tomšič je še povedal, da tudi razume, da bi trenutna odprodaja omenjene parcele prinesla finančne vire v občino. 
 
RAZPRAVA: 
Župan je obrazložil, da je interes za nakup zemljišča izrazilo podjetje Bartog d.o.o., ki ima na Mirni svoje poslovne prostore – 
skladišče gum (v prostorih bivšega podjetja Prevent d.d.), na zemljišču, ki bi ga kupili pa bi zgradil parkirne prostore za 
zaposlene. Dolgoročno bi skladišče preselili na drugo lokacijo, predmetne nepremičnine pa bi lahko skupaj z urejenim 
parkiriščem prodal enemu izmed večjih trgovskih podjetij, del pa bi bil lahko namenjen manjšemu večstanovanjskemu kompleksu.  
Odgovor je bil skladno s sklepom OOP posredovan članom OS tudi v pisni obliki. 
Jožko Tomšič se je zahvalil OU za korekten odgovor in dodal, da v center naselja po njegovem mnenju ne sodi skladišče gum. 
meni, da , kajti to ne sodi v center naselja. Izrazil je razumevanje k prizadevanjem župana in OU glede uravnoteženosti 
proračuna, saj bi prodaja predmetne nepremičnine prinesla prihodke v občinski proračun. 
Štefan Velečič je pojasnil, z vidika prostorskega načrtovanja v ta del ne sodi industrija, je pa možno izvajanje trgovinske 
dejavnosti. 
Janeza Bračka je zanimala cena prodaje zemljišča. 
Župan mu je odgovoril, da je cenilna vrednost pridobljena in se giblje okrog 30,00 EUR/m2. 
Peter Smole se s ceno ni strinjal, saj gre po njegovem mnenju za zasebni interes; zanimali so ga okvirni roki za izpeljavo  
projekta. 
Župan mu je odgovoril, da je vrednost po cenilnem mnenju 33,00 EUR/m2, skupaj z objektom pa je cena 37,99 EUR/m2, ki 
predstavlja spodnjo mejo, lahko pa se proda po višji ceni, če je za to kupec pripravljena plačati. Zakon dopušča 15% znižanje  
cenilne vrednosti, v primeru, da ni interesa po nakupu in se prodajni postopek ponovi.  Potencialni investitor načrtuje  projekt 
izpeljati v roku petih let, v tem času želi najti novo lokacijo za regalno skladišče  gum. 
Zoran Remic je še dodal, da po predmetne zemljišču vodi pešpot do stanovanj v bližini, zato bi eventuelno novo parkirišče  
občanom omejevalo dostop do blokov. V kolikor ni druge rešitve, kot prehod preko odprtega parkirišča, tega predloga ne bo 
podprl. 
Župan mu je zagotovil, da se v tem primeru pešpot lahko prestavi na rob parcele, nikakor pa je ne bi ukinili. Parkirišče bi bilo 
dostopno tudi za prebivalce bližnjih stanovanjskih blokov. 
Zorana Remica je še zanimalo, zakaj je zemljišče parc.št. 25/290, k.o. 1410-Mirna  ponovno v načrtu ravnanja, saj je bil vključen 
vanj že v letu 2015. 
Tanja Šinkovec je povedala, da je bilo javno zbiranje ponudb objavljeno v letu 20115, postopek pa je trenutno v teku – pogodba 
je bila podpisana pred kratkim, kupnina je delno plačana. 
Jure Novak je pripomnil, da OPN ne predvideva gradnje trgovskih centrov. 
Župan je povedal, da OPN v tistem delu ne omogoča industrije, lahko pa se izvaja širša dejavnost, ki jo bo opredelil OPPN. 
Igor Kašič je izrazil zadovoljstvo k obširni obrazložitvi, saj je bil skeptičen glede namena prodaje zemljišča in je zadovoljen z 
odgovorom. 
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Po končani razpravi je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Sprejme se 1. sprememba letnega načrta ravnanja s stvarnim premoženjem  Občine Mirna za leto 2016, po seznamu, ki 
je sestavni del tega sklepa. 
 
GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
K 2.b točki: 
Premoženjske zadeve: 

 Predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena  
 
Župan je k uvodni besedi pozval mag. Štefana Velečiča, višjega svetovalca II, ki je obrazložil priloženo gradivo; pojasnil je 
vsebino in razloge za sprejem Predloga Sklepa.  
Predsednik OOP, Jožko Tomšič je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagal sprejem 
predloga Sklepa. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan podal na glasovanje naslednji 
 
SKLEP: 
Sprejme se sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena na nepremičnini parc. št. 1677/2, k.o. 
1409 – Brezovica v predloženi vsebini. 

 
GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: , PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
K 3. točki: 
Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za prestavitev regionalne ceste R1-215/1162 Trebnje – 
Mokronog (obvoznica Mirna) v Občini Mirna in v Občini Šentrupert  
 
Župan je k uvodni besedi pozval mag. Štefana Velečiča, višjega svetovalca II, ki je prisotne seznanil s predlogom odloka - 
pojasnil je vsebino, časovnico poteka in razloge za njegov sprejem. 
 
Izgradnjo trase je predstavil predstavnik podjetja ACER, nosilec izdelave projekta, mag. Radovan Nikić. 
 
Predsednik OOP, Jožko Tomšič, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in predlagal sprejem akta.   
 
Član Statutarno pravne komisije (v nadaljevanju SPK) Zoran Remic, ki je vodil sejo SPK, je povzel razpravo, ki je potekala na 
pristojnem delovnem telesu in predlagal sprejem predloga odloka.  
 
RAZPRAVA: 
Župan je predstavil načrte rekonstrukcije regionalne ceste od Trebnjega do Sevnice, o čemer so se že pogovarjali župani občin. 
Vsi so se strinjali, da je gospodarski razvoj celotne doline odvisen od prometnih povezav, ozko grlo pa predstavlja prav most čez 
reko Mirno in železniški prehodi (Gomila, Boštanj in Mokronog). Ocenjena vrednost skupne zgoraj omenjene investicije je 20-30 
mio. EUR. Večina zemljišč je v lasti države oz. občin, približno 30% pa bo potrebno odkupiti.  
Janez Bračko je izrazil zadovoljstvo in  
pohvalil OU, predlagal pa je, da se o sprejemu pomembnega akta in načrtih obvesti tudi občane. 
Župan je povedal, da bo o tem spregovoril na osrednji prireditvi ob 1000-letnici omembe reke Mirne, ki bo 15.4.2016. 
 
Po končani razpravi je župan podal na glasovanje naslednji  
 
SKLEP: 
Sprejme se Odlok o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu za prestavitev regionalne ceste R1-215/1162 Trebnje – 
Mokronog (Obvoznica Mirna) v Občini Mirna in Občini Šentrupert v predloženem besedilu. 
 
GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
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K 4. točki: 
Predlog Odloka o spremembah Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja  »PIC Mirna« 
– skrajšan postopek 
 
Župan je k uvodni besedi pozval mag. Štefana Velečiča, višjega svetovalca II, ki je prisotne seznanil s predlogom odloka - 
pojasnil je vsebino in razloge za njegov sprejem. 
 
Predsednik OOP, Jožko Tomšič, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in predlagal sprejem 
predlaganega akta. 
 
Tudi član SPK, Zoran Remic, ki je vodil sejo SPK, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in predlagal 
sprejem predlaganega odloka.  
 
RAZPRAVA: 
Župan je povedal, da so posamezni investitorji nezadovoljni z višino komunalnega prispevka, ki zanje predstavlja strošek 
investicije, zato bodo posledično morali graditi manjše objekte, ali pa z gradnjo pričeti v naslednjih letih. Glede na izračune bi bilo 
povprečno znižanje komunalnega prispevka za 22% za investitorje sprejemljivo, ob tem pa so se zavezali, da ne bodo 
zmanjševali velikosti prvotno načrtovanih objektov, kar bi za občino pomenilo višji znesek iz naslova NUSZ. 
Jure Novak je izrazil nezadovoljstvo s takim načinom poslovanja; meni, da se investitorjem preveč popušča in da je bilo že 
dodatno nasutje materiala v PIC zadostna spodbuda za aktiviranje investicijskega potenciala.    
Župan je povedal, da je imela občina nekoliko slabše pogajalski možnosti, saj smo za izvedbo projekta prejeli sredstva iz ESRR s 
ciljem ustvariti 30 novih delovnih mest do 30.09.2016. 
Zoran Remic se strinja z Juretom Novakom, zaveda pa se, da se rok za doseganje ciljev projekta bliža. 
Peter Smole je še dodal primer slabe prakse: obrtna cona Trebnje. 
 
Po končni razpravi je župan podal na glasovanje naslednji  
 
SKLEP: 
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje 
opremljanja »PIC Mirna« v predloženi vsebini  po skrajšanem postopku. 

 
GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
K 5. točki: 
Predlog Odloka o prenehanju veljavnosti Odloka o koncesiji za izvajanje lokalne gospodarske javne službe oskrbe s 
toplotno energijo iz kotlovnice na lesno biomaso - DOLB v Občini Mirna – skrajšan postopek 
 
Župan je k uvodni besedi pozval Tanjo Šinkovec, direktorico OU Mirna, ki je obrazložila priloženo gradivo; pojasnila je vsebino in 
razloge za sprejem predloga Odloka.  
 
Predsednik OOP, Jožko Tomšič, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in predlagal sprejem predloga 
Odloka.  
 
Tudi član SPK, Zoran Remic, ki je vodil sejo SPK, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in predlagal 
sprejem predloga odloka.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan podal na glasovanje naslednji  
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna sprejme Odlok o prenehanju veljavnosti Odloka o koncesiji za izvajanje lokalne 

gospodarske javne službe oskrbe s toplotno energijo iz kotlovnice na lesno biomaso - DOLB v Občini Mirna v predloženi 

vsebini po skrajšanem postopku. 

GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
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Janez Bračko je ob 18.20 zapustil sejo.  
 
K 6. točki: 
Predlog Pravilnika o spremembi Pravilnika o sprejemu otrok v vrtec Deteljica – skrajšan postopek 
 
Uvodno predstavitev predloga je podala mag. Valerija Jarm, višja svetovalka II, ki je obrazložila priloženo gradivo; pojasnila je 
vsebino in razloge za sprejem. 
 
Predsednik Odbora za družbene dejavnosti (v nadaljevanju ODD), Igor Kašič je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem 
delovnem telesu in predlagal sprejem predlaganega Pravilnika.  
 
Tudi član SPK, Zoran Remic, ki je vodil sejo SPK, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in predlagal 
sprejem predloga pravilnika.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan podal na glasovanje naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna sprejme Pravilnik o spremembah Pravilnika o sprejemu otrok v vrtec Deteljica v predloženi 
vsebini  po skrajšanem postopku. 
 
GLASOVANJE: od 6 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 6, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
K 7. točki: 
Predlog Sklepa o prerazporeditvi proračunskih sredstev 

 
Župan je k uvodni besedi pozval Tanjo Šinkovec, direktorico OU Mirna, ki je obrazložila priloženo gradivo; pojasnila je vsebino in 
razloge za sprejem predloga Sklepa.  
 
Predsednik OOP, Jožko Tomšič, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in predlagal sprejem 
predlaganega sklepa.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan podal na glasovanje naslednji 
 
SKLEP: 

Občinski svet Občine Mirna na predlog župana sprejme sklep o prerazporeditvi sredstev proračuna Občine Mirna za leto 

2016 v predloženi vsebini. 

 
GLASOVANJE: od 6 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 6, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
K 8. točki:  
Predlog letnega programa socialnega in zdravstvenega varstva v Občini Mirna za leto 2016 

Uvodno predstavitev predloga je podala mag. Valerija Jarm, višja svetovalka II, ki je obrazložila priloženo gradivo; pojasnila je 
vsebino in razloge za sprejem. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan podal na glasovanje naslednji 
 
SKLEP: 

1. Sprejme se Letni program socialnega in zdravstvenega varstva v občini Mirna za leto 2016 v predloženi 

vsebini. Letni program socialnega in zdravstvenega varstva je usklajen s sprejetim proračunom Občine Mirna 

za leto 2016 in se uskladi z morebitnim rebalansom med proračunskim letom 2016 oziroma prerazporeditvami, 

ki jih skladno z veljavnim Odlokom o proračunu lahko sprejme župan oziroma občinski svet.  

 

2. Višina enkratne denarne pomoči iz sredstev proračuna v letu 2016 oziroma do sprejetja Letnega programa 

socialnega in zdravstvenega varstva v občini Mirna za leto 2017 znaša 270 EUR. 
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3. V primeru, da bo Vlada RS znižala povprečnino v letu 2016, ki je osnova za izračun dohodnine, kot vir 

financiranja občin, se sorazmerno zniža višina sredstev, namenjenih za izvedbo javnega razpisa za področje 

socialnega in zdravstvenega varstva, kot izhaja iz sprejetega letnega programa socialnega in zdravstvenega 

varstva v občini Mirna za leto 2016. 

 
GLASOVANJE: od 6 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 6, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
K 9. točki:  
Predlog letnega programa kulture v Občini Mirna za leto 2016 

Uvodno predstavitev predloga je podala mag. Valerija Jarm, višja svetovalka II, ki je obrazložila priloženo gradivo; pojasnila je 
vsebino in razloge za sprejem. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan podal na glasovanje naslednji 
 
SKLEP: 

1. Sprejme se Letni program kulture v občini Mirna za leto 2016 v predloženi vsebini. Letni program kulture je 
usklajen s sprejetim proračunom Občine Mirna za leto 2016 in se uskladi z morebitnim rebalansom med 
proračunskim letom 2016 oziroma prerazporeditvami, ki jih skladno z veljavnim Odlokom o proračunu 
lahko sprejme župan oziroma občinski svet.  

 
2. Občinski svet Občine Mirna na podlagi 68. člena Zakona o uresničevanju javnega interesa za kulturo ugotavlja 

javni interes za delovanje Javnega Sklada Republike Slovenije za kulturne dejavnosti, OI Trebnje, v občini 
Mirna in zagotavlja v proračunu Občine Mirna za leto 2016 sredstva v okvirni višini 10.000,00 EUR za bogatitev 
programov sklada, namenjenim kulturnim društvom oziroma lokalnemu programu, ter za sofinanciranje 
strokovne službe za pomoč izvajalcem kulturnih programov in pripravi drugih projektov s področja kulture. 
Drugega strokovnega delavca na Območni izpostavi delno sofinancirajo štiri občine (Trebnje, Mokronog- 
Trebelno, Šentrupert in Mirna), delno pa JSKD. Delež občin se deli med štiri občine po delitvenem ključu – 
število prebivalcev.   

 
3. V primeru, da bo Vlada RS znižala povprečnino v letu 2016, ki je osnova za izračun dohodnine, kot vir 

financiranja občin, se sorazmerno zniža višina sredstev, namenjenih za izvedbo javnega razpisa za področje 
kulture, kot izhaja iz sprejetega letnega programa kulture v občini Mirna za leto 2016.  

 
GLASOVANJE: od 6 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 6, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
K 10. točki:  
Predlog letnega programa športa v Občini Mirna za leto 2016 

Uvodno predstavitev predloga je podala mag. Valerija Jarm, višja svetovalka II, ki je obrazložila priloženo gradivo; pojasnila je 
vsebino in razloge za sprejem. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan podal na glasovanje naslednji 
 
SKLEP: 

1. Sprejme se Letni program športa v občini Mirna za leto 2016 v predloženi vsebini. Letni program športa je 
usklajen s sprejetim proračunom Občine Mirna za leto 2016 in se uskladi z morebitnim rebalansom med 
proračunskim letom 2016 oziroma prerazporeditvami, ki jih skladno z veljavnim Odlokom o proračunu 
lahko sprejme župan oziroma občinski svet.  
 

2. V primeru, da bo Vlada RS znižala povprečnino v letu 2016, ki je osnova za izračun dohodnine, kot vir 
financiranja občin, se sorazmerno zniža višina sredstev, namenjenih za izvedbo javnega razpisa za 
področje športa, kot izhaja iz sprejetega letnega programa športa v občini Mirna za leto 2016. 
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GLASOVANJE: od 6 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 6, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
K 11. točki:  
Predlog letnega programa dejavnosti za otroke in mlade v Občini Mirna za leto 2016 

Uvodno predstavitev predloga je podala mag. Valerija Jarm, višja svetovalka II, ki je obrazložila priloženo gradivo; pojasnila je 
vsebino in razloge za sprejem. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan podal na glasovanje naslednji 
 
SKLEP: 

1. Sprejme se Letni program dejavnosti za otroke in mlade v občini Mirna za leto 2016 v predloženi vsebini. Letni 
program dejavnosti za otroke in mlade za leto 2016 je usklajen s sprejetim proračunom za leto 2016 in se 
uskladi z morebitnim rebalansom med proračunskim letom 2016 oziroma prerazporeditvami, ki jih skladno z 
veljavnim Odlokom o proračunu lahko sprejme župan oziroma občinski svet.   
 

2. V primeru, da bo Vlada RS znižala povprečnino v letu 2016, ki je osnova za izračun dohodnine, kot vir 
financiranja občin, se sorazmerno zniža višina sredstev, namenjenih za izvedbo javnega razpisa za področje 
otroške in mladinske dejavnosti, kot izhaja iz sprejetega letnega programa dejavnosti za otroke in mlade v 
občini Mirna za leto 2016. 

 
GLASOVANJE: od 6 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 6, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 12. točki:  
Predstavitev osnutka idejne zasnove projekta »Ureditev centra Mirne« 
Idejno zasnovo (v nadaljevanju: IDZ) projekta sta vsem prisotnim predstavila Teja Zakrajšek in Mitja Drčar. Povedala sta, da kraj 
Mirna nima osrednjega trga, kraj pa izrazito zaznamuje reka, kar sta upoštevala pri izdelavi predloga IDZ. Osrednji poudarki so: 

- Škarjatov kozolec, ki bi ga preuredili v prireditveni prostor (zeleni amfiteater),  
- domačija Stare z dostopom do reke (knjižnica pod krošnjami, enajsta šola pod mostom) 
- prostor za občinsko zgradb z urejeno fontano. 

 
Prisotni so bili s predstavitvijo IDZ izredno zadovoljni. 
 
 
K 13. točki 
Seznanitev z zapisniki delovnih teles občinskega sveta 
Župan je prisotne seznanil z zapisniki delovnih teles občinskega sveta: 
 7. seje Odbora za okolje in prostor z dne 25. 1. 2016 
 6. seje Odbora za družbene dejavnosti z dne 26. 1. 2016 
 6. seje Statutarno pravne komisije z dne 27. 1. 2016 
 
 
K 14. točki 
Seznanitev z delom Nadzornega odbora: 

 Program dela NO za leto 2016 

 Poročilo o delu NO za leto 2015  
 
Župan je k besedi pozval Majo Sluga, predsednico NO Občine Mirna, ki je prisotne seznanila Programom dela NO za leto 2016 in 
s Poročilom o delu za preteklo leto. 
 
 
K 15. točki 
Odgovori na vprašanja članic in članov občinskega sveta 
 
Odgovori na vprašanja članic in članov občinskega sveta so bili priloženi gradivu. 
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K 16. točki 
Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 
 
Zoran Remic je dal pobudo za osvetlitev pešpoti proti Rojam. 
Župan je povedal, da se bo celostna ureditev javne razsvetljave realizirana v tem letu, vendar bo potrebno z zagotoviti sredstva z 
rebalansom proračuna; javna razsvetljava bo urejena tudi v sklopu sanacije R1-215. 
Peter Smole je predlagal sprejem grba, zastave, himne in občinskega praznika v sklopu prireditve ob 1000-letnici omembe reke 
Mirne. 
Igor Kašič je dal pobudo za asfaltiranje površine po prečkanju mostička proti Bukovcu; zemljišče je zasebno in bi ga bilo potrebno 
najprej odkupiti oz. urediti služnost. 

 
Seja je bila zaključena ob 19.35 uri. 
 
 
 
zapisala:         ŽUPAN 
Lidija Uhan       Dušan Skerbiš    
     


